
BO.0002.12.2021 

Protokół nr XLII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 26 listopada 2021 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:02, a zakończono o godz. 13:03 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie podziękowań dla zarządu WKS Prosna Wieruszów. 



4. Informacja w sprawie planowanych i zrealizowanych zamierzeń spółki Pfleiderer 

Wieruszów na rzecz poprawy stanu środowiska i zmniejszenia ilości emitowanych 

zanieczyszczeń. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2021- 2031, 

3) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2022 

rok”, 

4) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

5) w sprawie nadania nazwy „Spacerowa” ulicy położonej w miejscowości 

Pieczyskach, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Teklinowie, 

oznaczonej nr ewid. 1.161/2 o pow. 0,6988 ha, nr ewid, 1.161/3 o pow. 0,6508 ha, 

nr ewid. 1.161/4 o pow. 0,2334 ha, nr ewid. 1.161/5 o pow. 0,8475 ha, nr ewid. 

1.161/6 o pow. 3,9809 ha i nr ewid. 1.161/7 o pow. 1,0484 ha, 

7) w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2026, 

6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników urzędu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

9. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie sesji. 

 

3. Wręczenie podziękowań dla zarządu WKS Prosna. 

 

Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady i radnymi złożyli podziękowania zarządowi WKS 

Prosna za działalność społeczną oraz zaangażowanie w funkcjonowanie Klubu.  

 

4. Informacja w sprawie planowanych i zrealizowanych zamierzeń spółki Pfleiderer 

Wieruszów na rzecz poprawy stanu środowiska i zmniejszenia ilości emitowanych 

zanieczyszczeń. 

 



Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłym na sesję przedstawicielom firmy Pfleiderer  

S. A. w Wieruszowie, dyrektorowi Andrzejowi Wojcieszakowi i Mariuszowi Janikowi. 

Zabranie głosu przez przedstawicieli Pfleiderer poprzedził radny Czesław Wróblewski, 

który wyjaśnił zebranym, że w materiałach, które otrzymał od zarządu firmy w 2019 roku oraz  

w obecnym, brak jest informacji o pomiarach i efektach poniesionych nakładów na rzecz 

poprawy stanu środowiska. 

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Wróblewskiego, Andrzej Wojcieszak zgodził się 

z przedstawionymi spostrzeżeniami jednocześnie wyjaśnił, że wcześniejsze kompleksowe 

plany związane z ochroną środowiska okazały się bezzasadne, ponieważ zostały wyłączone 

stare suszarnie. Urządzenia, które są wykorzystywane w bieżącej produkcji zostały doposażone 

w rzeczy, które były wymagane zgodnie ze zmianami prawa od listopada 2019 roku. Zarząd 

posiada pomiary i wskaźniki, które wykazują skuteczność tych urządzeń, w zależności od 

emisji, np.: pyłu, formaldehydu, a w ramach wód deszczowych zawiesiny, która jest w wodzie. 

Przeprowadzane pomiary są raportowane i przesyłane do Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska. 

Nawiązując do omawianego tematu, szczegółowych informacji udzielił Mariusz Janik, 

który z firmie Pfleiderer jest odpowiedzialny za realizację omawianych inwestycji 

środowiskowych. Przechodząc do emisji pyłu, Mariusz Janik wyjaśnił, że udało się zrealizować 

dwie inwestycje, które obejmowały budowę nowych instalacji odpylających na rębalni. 

Przejście na użytkowanie tylko jednej suszarni, na której zamontowano elektrofiltr 

zredukowało produkcję pyłu w latach od 2018 do 2020 o prawie 50 % z całego zakładu. Jeśli 

chodzi o emisję formaldehydu i lotnych związków chemicznych, została wykonana za ponad  

5 mln instalacja regeneracyjnego dopalacza termicznego, która pozwoliła firmie osiągnąć dwa 

nowe standardy dla formaldehydu 10 mg/m3 a dla lotnych związków chemicznych poniżej 30 

mg/m3. Kolejnym elementem inwestycji związanych z ochroną środowiska było wybudowanie 

nowej oczyszczalni mechanicznej dla wód deszczowych odprowadzanych z terenu zakładu  

za ponad 5 mln, która pozwoliła aż czterokrotnie obniżyć stężenie zawiesiny w wodach 

deszczowych odprowadzanych z terenu zakładu. Zastosowanie innowacyjnych urządzeń 

pozwoliło na całkowite zlikwidowanie zrzutu ścieków technologicznych do rowu 

melioracyjnego. Wprowadzony program redukcji zużycia wody na terenie zakładu pozwolił na 

zregenerowanie filtrów do nadmanganianu, zmodernizowanie układu chłodzenia na 

impregnarce, zostały zamknięte obiegi wody kotłowej, jak również obieg wody po płukaniu 

filtrów wody pitnej. To pozwoliło na redukowanie zużycia wód podziemnych  

i maksymalizowanie zużycia wody w ramach racjonalnej gospodarki. Emisja dwutlenku węgla 

od 2005 do 2020 roku stopniowo zredukowana została o 50 %. 

Uzupełniając wypowiedź Mariusza Janika, Andrzej Wojcieszak podniósł, że firma 

Pfleiderer w ramach recyklingu jest coraz bardziej efektywna na rynku w obszarze ochrony 

środowiska. Korzystanie z recyklingu drzewnego, wewnętrzne zapotrzebowania na energię  

i wodę są dużo mniejsze niż były wcześniej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w biurze rady dostępne są materiały, dotyczące 

projektu środowiskowego, który przedłożyli przedstawiciele firmy Pfleiderer  

S. A. w Wieruszowie. 

 Radny Czesław Wróblewski zapytał jaka jest emisja i osadzanie się pyłów 

produkcyjnych i czy zakład spełnia obowiązujące normy. 



W odpowiedzi Mariusz Janik wyjaśnił, że zakład podlega dwóm standardom, które 

spełnia. Standardy emisji, które są narzucone odgórnie przez BAT (ang. Best available 

technology – Najlepsze dostępne techniki) oraz immisji, gdzie organem kontrolnym jest 

Wojewódzka Inspekcja Ochrony Środowiska. 

Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który zapytał czy są planowane dalsze inwestycje  

w zakresie ochrony środowiska. 

Odpowiedzi udzielił dyrektor Andrzej Wojcieszak, który wyjaśnił, że wprowadzone 

udoskonalenia spełniają wszystkie narzucone obecnie normy. Nie wykluczył jednak, że  

w przyszłości wraz z postępem technicznym, zakład będzie sukcesywnie wdrażał najnowsze 

technologie pozwalające podnosić standardy emisyjności. 

 

5. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu 

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim 

posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do projektu uchwały dotyczącego 

zmniejszenia budżetu o dotacje przeznaczone na realizację zadań związanych z przyznawaniem 

Karty Dużej Rodziny, realizacją świadczenia wychowawczego, opłacaniem składek na 

ubezpieczenia zdrowotne za osoby pobierające świadczenia z pomocy społecznej oraz 

realizację świadczenia z funduszu alimentacyjnego. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

zwiększenie budżetu o dotacje na realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu 

cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych, a także na 

realizację zadania „Między Prosną a Niesobem”. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 



2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 

- 2031, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, ponownie poprosił Marlenę Ciężką  

o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. Radna Ciężka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany w budżecie obejmujące zaplanowane 

przedsięwzięcia. Wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 3,88 % i nie przekroczy 

określonych ustawowo limitów. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 - 2031,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

3) w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. 

Sekretarz gminy pani Alicja Ruta wyjaśniła radnym, że projekt uchwały podlega konsultacjom, 

które zakończyły się w dniu dzisiejszym o godzinie 12:00. Żadne uwagi do projektu nie 

wpłynęły. 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący udzielił 

głosu radnemu Mirosławowi Jakubczakowi celem przedstawienia wypracowanej opinii przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Radny Jakubczak 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcia "Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącej Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji, która omawiała projektu chwały na swoim posiedzeniu. Radna 

Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zamiar obniżenia ceny skupu 

żyta w celu ustalenia nowej stawki podatku rolnego na 2022 rok, która będzie obowiązywała 

na terenie Gminy Wieruszów a jej wysokość zostanie dostosowana do możliwości zapłaty 

podatku przez rolników. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

5) w sprawie nadania nazwy "Spacerowa" ulicy położonej w miejscowości Pieczyska, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego  Piotr Niełacny odczytał opinię Komisji Prawa i Samorządności do omawianego 



projektu. Nadanie ulicy nazwy: ul. Spacerowa jest wynikiem propozycji mieszkańca i umożliwi 

nadawanie właściwej numeracji nowopowstałych budynków ułatwiając ich identyfikację. 

Komisja pozytywnie oceniła przedstawioną propozycję. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy "Spacerowa" ulicy położonej w miejscowości Pieczyska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Teklinowie, 

oznaczonej nr ewid. 1.161/2 o pow. 0,6988 ha, nr ewid. 1.161/3 o pow. 0,6508 ha, nr ewid. 

1.161/4 o pow. 0,2334 ha, nr ewid. 161/5 o pow. 0,8475 ha, nr ewid. 161/6 o pow. 3,9809 

ha i nr ewid. 1.161/7 o pow. 1,0484 ha, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że 

zaproponowana w uchwale sprzedaż Gminnego Składowiska Odpadów Komunalnych wraz  

z Gminnym Punktem Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych zdaniem Komisji 

stanowi dobre i ekonomiczne rozwiązanie, umożliwiające uzyskanie obopólnych korzyści 

każdej z umowy. Potencjalny nabywca stworzy nowe miejsca pracy, natomiast Gmina 

Wieruszów pozyska dodatkowe wpływy do budżetu pochodzące z tytułu opłat za składowanie 

odpadów oraz należności z tytułu podatku od nieruchomości. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Teklinowie, oznaczonej nr ewid. 

1.161/2 o pow. 0,6988 ha, nr ewid. 1.161/3 o pow. 0,6508 ha, nr ewid. 1.161/4 o pow. 0,2334 

ha, nr ewid. 161/5 o pow. 0,8475 ha, nr ewid. 161/6 o pow. 3,9809 ha i nr ewid. 1.161/7 o 

pow. 1,0484 ha,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

7) w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wieruszów na lata 2022-2026, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Jarosława Dębskiego o przedstawienie opinii Komisji 

Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi. Radny poinformował, że przedstawiony  

w uchwale program mający na celu zapewnienie godnych warunków mieszkaniowych oraz 

racjonalne gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy, w ocenie Komisji umożliwi 

realną poprawę warunków życiowych mieszkańców Gminy Wieruszów. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Wieruszów na lata 2022-2026,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników urzędu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali i zapytał czy mają w 

związku z tym jakieś pytania. Wobec braku pytań ze strony radnych przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 



Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

 

8. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XL sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XL sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

9. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

w porządku obrad. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych o prowadzonych rozmowach  

z Burmistrzem w sprawie Centralnego Portu Komunikacyjnego. Wzorem sąsiednich gmin, 

Rada Miejska musi ustalić, która z projektowanych tras kolejowych jest korzystna, a która nie.  

Głos zabrała zastępca burmistrza Marta Siubijak, która wyjaśniła zebranym, że na 

spotkaniu w sprawie konsultacji społecznych dotyczących Centralnego Portu 

Komunikacyjnego z 11 przedstawionych wariantów, poddano analizie 4 warianty przebiegu 

kolei szybkich prędkości, które zaproponowała spółka. Jak podkreśliła Marta Siubijak Gmina 

Wieruszów nie będzie odnosić żadnych korzyści z wyboru jakiegokolwiek wariantu, gdyż 

najbliższy przystanek znajdować ma się w Kępnie. Przekazane informacje przez 



przedstawicieli CPK są informacjami nieoficjalnymi, gdyż sytuacja jest cały czas rozwojowa  

i plany mogą ulec zmianie na każdym etapie planowanej inwestycji. Przedstawione plany tras 

kolejowych zawierają również tzw łączniki; zarówno budowa poszczególnych wariantów jak  

i łączników może skutkować wysiedleniami i wyburzeniami w trakcie realizacji tej inwestycji. 

Podczas konsultacji społecznych przedstawiciele CPK zaprezentowali także możliwość 

łączenia ze sobą dwóch wybranych wariantów tras kolejowych co w ocenie Marty Siubijak jest 

niemożliwe na naszym terenie ze względu na zachowanie określonych norm technicznych. 

Ukończenie omawianej inwestycji, jak wskazuje spółka, planowane jest do końca 2027 r. 

Podsumowując swoją wypowiedź w kwestii planowanej inwestycji, Marta Siubijak stwierdziła, 

że żaden z zaproponowanych przez CPK wariantów nie spełnia w 100 % oczekiwań 

mieszkańców gminy. Zwróciła się do radnych o przeanalizowanie map z proponowanymi 

trasami kolejowymi, które są na stronie internetowej spółki CPK i podjęcie decyzji co do 

ewentualnego wyboru określonego wariantu. 

Przewodniczący Rady podsumowując wypowiedź pani wiceburmistrz zwrócił się do 

radnych o przeanalizowanie wszystkich zaproponowanych wariantów, gdyż każdy z nich wiąże 

się konsekwencjami dla mieszkańców gminy Wieruszów. 

 

11. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:03 

posiedzenie XLII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                             Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                                                Adam Śpigiel 

 

 

  

 

 


